
Zápis ze školské rady 

Gymnázium Palackého 191, Mladá Boleslav 

4. 12. 2023 

Přítomni: Za gymnázium: p. Pospíšilová, p. Protivánková, p. Rychtaříková, p. Holan 

Za zřizovatele: p. Pechanda, p. Moša 

Za rodiče: p. Chaloupková 

Zapsala: D. Chaloupková  

• Představení nového člena ŠR: pan Marek Moša 

• Dokončené práce na rekonstrukci sociálních zařízení, projekt u končen. 

(plánované náklady: únor: 3, 2 mil. Kč; červen: 4,5 Kč; nejnižší nabídka: 6,1 Kč) 

• Maturity předchozího školního roku: 

56 maturantů: 24 žáků průměr 1,0 

                           12 žáků vyznamenání 

                           19 žáků oprava v září 

                              1 žák neuspěl, opakuje na jaře 

• Prospěch: školní průměr: 1,3 

                   vyznamenání: 70 % 

                   neprospělo: 10 žáků = neuzavřená docházka 

• Projekt Španělsko: do ledna 2025; účastní se 10 vyučujících; jazykové kurzy + digitální 

vzdělávání + třídnictví; Madrid a Bologna; v dubnu 2024 pojede 16 studentů do Madridu; 

spolupráce s Bakovem 

• Zatlanka: projekt proběhl, studenti Hamáček a Šonská se zúčastnili Evropského 

parlamentu;simulace zasedání NATO; Evropský parlament – leden 2024 – konzultace 

s odborníky v AJ 

• Školní hřiště: ČEZ nebude upravovat trafostanici; proběhne stavba společného plotu, ne 

hřiště 

• Škola nepožádá o rekonstrukci půdy, hřiště má prioritu (nové podmínky žádostí) 

• Finanční plán pro 2024:  

Hřiště: 7,5 mil. Kč (200 tis. projekt) 

Rekonstrukce společného kabinetu jazykářů a zeměpisářů 

Pro 2024: 7,9 mil. Kč jako žádost na Krajský úřad 

Půdní prostory přijdou na řadu později kvůli stavební náročnosti (30 mil. Kč) 

Problematická je také vlhkost suterénu 

• EPC: kraj zanalyzuje úsporná opatření pro energetické úspory (7. 11. prohlídka) 

• Plynové kotle ve škole – podléhají kotlíkové dotaci? 

• Nová legislativa od září: PH max; počet pedagogických pracovníků; 840 h/týden; některé 

předmět ynebudou moci být dělené, bude menší počet volitelných seminářů; F, B, Ch – 

dělené jen v některých ročnících; zruší se přesčasové hodiny 

• G8MB: ve stávce 100 % vyučujících 

• Na Ligu proti rakovině vybráno 139 tis. Kč 

• Sport: hodiny bruslení pro všechny ročníky – domluvili tělocvikáři v městském stadionu 

• Výměnný pobyt pro NJ: Mnichov, spolu se Zatlankou a G Brno 

• Maturita z AJ: studenti volí certifikát místo maturity, tzn. M jako maturitní předmět 



• NJ: 2-3 skupiny v každém ročníku 

Sekundy: jen NJ a ŠP (ne FR a RJ) 

• Výchovná poradkyně žádá o změnu Sankčního a Školního řádu (nikotinové sáčky; seznámení 

s novým zněním od ledna 2024) 

• Energetické nápoje: zřejmě dojde k redukci povolení žákům starším 18 let – řeší se s rodiči 

• 7. 12. seminář v Poslanecké sněmovně na téma energetické nápoje 

• Na dveřích WC chybí informace o pohlaví 

• Na webu chybí informace o rozvrhu kroužků 

• Návrh vyhlášky k přijímacímu řízení: 2 žáci nesmějí mít stejný počet bodů, tzn. dojde 

k rozšíření kritérií pro přijímačky DIPSY; podávání přihášek: 1.-20. 2.; 26. 2: musí mít škola 

zaevidované přihlášky 

 


